
反欺诈意识

我们注意到近年来冒名顶替诈骗和投资欺诈案件有所增加。不法分子往往采用复

杂的方法骗取群众，例如冒充受监管的金融机构非法向公众索取资金。我们在此

提醒您务必提高警觉，提防此类案件。 

法国外贸银行企业和投资银行在亚太地区目前仅与金融机构和企业客户开展业务

活动，目前未有提供个人零售银行服务或证券产品。如果您有任何怀疑或疑虑，

可以向当地执法机关报告。

Fraud Awareness

In recent years, there has been a rise in impersonation scams and investment frauds. It is 

observed that fraudsters have adopted sophisticated methods to defraud people such as 

impersonating regulated financial institutions to illegally solicit funds from the public. The 

public should stay vigilant against such schemes. 

Natixis Corporate & Investment Banking in Asia Pacific only carries out business activities with 

financial institutions and large corporates. It is not offering retail banking services or financial 

products to individuals. In case of any suspicion or concern, the public can report to the law 

enforcement units.


